
Referat af bestyrelsesmøde afd.7 

Onsdag d.01/06-2016  

 

Tilstede : Jeanette, Ulla, Kirsten & Camilla. 

 

 Kolonihaven – Der bliver fulgt op på affaldsproblemet endnu 

engang, da de har fået ny formand. 

Karsten Brandt tager kontakten igen via mail 

 

 Loppemarked for beboerne på St. Byhavevej – Der bliver igen i år 

arrangeret loppemarked. Denne gang vil det første blive afholdt 

Søndag d.3/7-2016 fra kl. 11-16 

Camilla tager kontakt til serviceudlejningen 

Jeanette og Camilla laver skrivelse til beboerne 

Vi hjælper alle til den dag, men mødes lige inden for at planlægge 

det sidste. 

 

 Nyhedsbrev til beboerne – Dette har vi drøftet og fået skrevet et 

udkast hertil. 

Jeanette og Camilla renskriver nyhedsbrevet og sender det ud til alle 

beboerne snarest! 

Vi fortæller heri, hvad der er sket siden sidst og hvad vores 

kommende projekter og ideér er. 

 

 Næste møde tirsdag d.28/6-2016 kl 13-15  


